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Antwoord college 
 

1. Welke overleg momenten werden in de voorbije maanden ingepland 
met Artenova om deze problematiek te bespreken? Werd dit eigenlijk 

ook al drie jaar geleden besproken, toen Artenova naar de oude 
bibliotheek werd verhuisd en men wist dat ze daar op termijn niet 

konden blijven?  

- Sinds april 2021 1 à 2 keer per maand: de administratie onderling 
(diensten economie, cultuur, stro, project- en planning en vastgoed) 

en/of rechtstreeks met gebruikers/kernleden van Artenova en Mest 
vzw. Zowel over de mogelijke derde tijdelijke locatie op korte termijn, 

als de vraag van Artenova vzw naar een permanente ontwikkeling in 

de stad. 
- In juni 2021 werd een overleg gepland met schepenen Siffer en 

Geypen, om 2 hoofdvragen te behandelen: welke (tijdelijke) locatie(s) 
kent of heeft de stad om Artenova verder onderdak te bieden + is de 

stad bereid om de ontwikkeling van een permanente Artenova werking 
te ondersteunen.  

- Een volgende stuurgroep met beide schepenen is vastgelegd half 
november 2021. 

 

Toen het duidelijk werd dat Artenova 1 tegen september 2019 naar de oude 
bibliotheek kon verhuizen, signaleerden een deel van de Artenova 

ruimtegebruikers dat het nomadisch verhuizen geen antwoord zou blijven 
bieden op de nood aan permanente betaalbare atelier- of werkplek. Dit signaal 

is door de diensten cultuur en economie mondeling voorgelegd aan de 
betrokken schepenen. De samenwerking en visie tussen de stad en vzw Mest 

koos er toen voor om de focus te houden op het ondersteunen van een 
opstartfase van kunstenaars en creatieve ondernemers, waar tijdelijke locaties 

effectief een relevante steun betekenen.  



Sinds kort (april 2021) is er vanuit Artenova een kerngroep ontstaan die 

ondertussen een eigen vzw heeft opgericht. Zij tekenen nu een aanvullende 
visie uit over betaalbare permanente ruimte in de stad voor kunstenaars en 

creatieve ondernemers en willen daarin een actieve rol nemen, in samenwerking 
met de stad. De stad moedigt deze evolutie aan en gaat dan ook actief in 

gesprek met deze nieuwe speler in de stad. 

 

2. Welk engagement heeft de Stad genomen om mee te investeren in 

een permanente plek?  

Het oprichten van een tweemaandelijkse stuurgroep om samen met vzw 

Artenova de kansen en uitdagingen van een permanente plek te onderzoeken. 

 

3. Is er al een nieuwe plek gevonden voor Artenova, of wat zijn de 

opties?  

 
Afgelopen maanden werden er verschillende tijdelijke locaties bezocht en 

getoetst op haalbaarheid. Er zijn twee potentiële locaties vlak bij het 

centrum van Mechelen. Voornamelijk voor één locatie zou er alvast op 
praktisch gebied snel een tijdelijke invulling kunnen opgestart worden. 

Momenteel wordt voor die locatie de haalbaarheid voor een tijdelijke 
invulling actief  onderzocht: kosten, toegankelijkheid, termijn tijdelijke 

invulling, veiligheid, ...  
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